
V
 těchto volbách máme 
na co navazovat, neboť 
v tomto končícím voleb-
ním období na dvou mís-
tech uskutečňujeme svůj 

volební program a výsledky jsou 
vidět. Severočeský Duchcov pro-
šel za čtyři roky obrovskou pro-
měnou, hlavně proměnou bezpeč-
nostní, kdy celé toto město je ny-
ní bezpečné, slušní občané se mo-
hou bezpečně pohybovat po všech 
koutech svého města, aniž by by-
li ohrožováni nepřizpůsobivými. 
Ano, v Duchcově jsme město vzali 
nepřizpůsobivým a vrátili ho do ru-
kou zákona dbalých občanů.

I v jihočeském městečku Větřní 
se naší zastupitelé neohroženě po-
stavili nepřizpůsobivým, kteří v ur-
čitých částech Větřní ohrožují zde 
žijící majoritu. Prostě jsme ukáza-
li, že se nebojíme a umíme převzít 
odpovědnost za chod obecní sa-
mosprávy. Vše jsme uskutečňova-
li na základě práva a zákonů.

Předseda strany Tomáš Vandas 
kandiduje jako lídr kandidátky v Ús-
tí nad Labem, tedy ve městě, kte-
ré má problémy s ghetty, krimina-
litou a pouličním pořádkem. Čisté 
Ústí v čele s primátorským kandi-

dátem Vandasem do toho, jak se ří-
ká vlétlo, a čeří stojaté ústecké ko-
munální vody svými jasnými a ne-
kompromisními návrhy na zlepše-
ní celkové situace ve městě. Návr-
hy to jsou prospěšné pro obyvate-
le města, a proto tak oprávněně dě-
sí ty, kdo seděli po čtyři roky v če-
le města a nic pro zlepšení situace 
neudělali.

Nebojím se říci, že v podzim-
ních komunálních volbách se bu-
de o místa zastupitelů ucházet přes 
400 vlastenců. A osobně jsem na-
dšený z toho, že jsme těm různým 
sýčkům, škarohlídům, lenochům 
a poděšencům ukázali, že DSSS 
je stále v kondici, při síle a odhod-
laná. Neopustili jsme cestu vlas-
tenectví, oprávněné radikálnosti 
a pracovitosti!

Ukažme všude tam, kde kandi-
dujeme, že nedáváme plané sliby, 
ale že slovo dělnického kandidá-
ta je pevné a neměnné, a že vždy 
tento kandidát bude stát na straně 
těch, kterým se děje křivda či jsou 
současnými představiteli města či 
obce opomíjeni. Volba DSSS, je 
volbou pro bezpečnost a pořádek!

JIŘÍ ŠTĚPÁNEK, 
výkonný místopředseda DSSS
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Proč
  kandiduji

za Čisté Ústí
Mnozí z čle-

nů a sympati-
zantů Dělnic-
ké strany so-
ciální sprave-
dlnosti (DSSS) 
jsou možná 
překvapeni, že 
v podzimních 
komunálních 
volbách budu 
na kandidát-
ce politického 
hnutí Čisté Ústí 
usilovat o zvo-
lení do Magist-
rátu města Ús-
tí nad Labem. 
Chci níže vysvětlit, co mě k tomuto roz-
hodnutí vedlo.

Předně, komunální volby jsou trochu 
jiným typem voleb, než například parla-
mentní či krajské. Na kandidáty je více vi-
dět a jsou blíž svým voličům. Velkou roli 
v rozhodování občanů hraje, jak jsou kan-
didáti známí a aktivní v dané obci či měs-
tě. Stranická příslušnost je pak v rozhodo-
vání spíše často upozaděná.

Byl jsem osloven Čistým Ústím, zda 
bych nebyl lídrem jejich kandidátky do ús-
teckého magistrátu. Přiznám se, že mě to 
překvapilo a také potěšilo. Pozorně jsem si 
však pročetl jejich program a zjistil jsem, 
že se v mnohých důležitých bodech sho-
duje s programem DSSS. Mezi priority pa-
tří zejména řešení sociálně vyloučených 
lokalit, tzv. ghett, požadavek na rovnost zá-
konů bez ohledu na barvu pleti, odmítání 
zvýhodňování menšin a nepřizpůsobivých 
na úkor slušných občanů, zaměření měst-
ské policie na bezpečí a ochranu majet-
ku, nikoliv na šikanování lidí formou po-
kut, čistota v ulicích, tvrdé potírání korup-
ce, dostatek míst v mateřských školkách 
a podpora seniorů a studentů formou bez-
platné městské dopravy. To je jen struč-
ný výtah hlavních bodů, se kterými musí 
souhlasit každý normálně uvažující člověk. 
I proto nechceme tříštit síly a samostatnou 
kandidátku DSSS stavět nebudeme.

Chci na závěr jen dodat, že jsem rád, 
když se lidé stejných názorů. ale pod ji-
nými stranickými vlajkami, dohodnou 
na společném postupu s cílem dosáhnout 
tolik potřebných změn. A upřímně, takové 
změny akutně nepotřebuje jen město Ústí 
nad Labem, ale celá naše země

Mgr. TOMÁŠ VANDAS, předseda DSSS
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Kandidátky do říjnových komunálních voleb jsou podané, a Dělnická strana 
sociální spravedlnosti (DSSS) může být oprávněně hrdá na vykonanou práci. 
Přes 400 vyslaných kandidátů do volebního klání plně ukazuje, že DSSS je 
stabilní, funkční a akceschopnou stranou českého politického spektra. Tyto čtyři 
stovky kandidátů za naší stranu ve dvaceti městech a obcích budou propagovat 
program bezpečnosti, pořádku a zákonnosti. Problémy a strasti na komunální 
úrovni jsou pro naše spoluobčany palčivým problémem, neboť se bezprostředně 
dotýkají jejich každodenních životů.

KOMUNÁLNÍ VOLBY:
KANDIDÁTI DSSS

PROSAZUJÍ 
POŘÁDEK A BEZPEČÍ

V den 15letého výročí založení Dělnické strany vy-
šla unikátní knižní publikace o historii Dělnické strany 
(DS) a Dělnické strany sociální spravedlnosti (DSSS). 
Autoři - Tomáš Vandas a Martin Zbela - v knize mapu-
jí podrobně události za posledních patnáct let a chro-
nologicky seřadili všechny zajímavé informace z čin-
nosti DS a DSSS.

Každému roku je věnována obsáhlá kapitola 
s konkrétními daty a popisem, co se který den událo, 
jaká byla stanoviska či reakce představitelů dělnic-

ké strany, nebo vyjádření českých režimních politiků.
Kniha rovněž obsahuje uvodní slova zahraničních 

politiků, mj. Mariana Kotleby, Udo Voigta, Roberta Fi-
oreho či Nicka Griffina. Zajímavost publikace umoc-
ňuje bohatá fotogalerie z různých demonstrací či ob-
rázky různých historických plakátů, letáků a novino-
vých čláínků. V knize také najdete příspěvky místo-
předsedy DSSS Jiřího Štěpánka či olympijského ví-
těze Oty Zaremby.

Kniha neformálně navazuje na první knihu Tomáše 

Vandase s názvem Od republikánů k Dělnické straně, 
vydanou v roce 2012.

Zájemci o koupi knihy mohou psát na kontaktní 
e-mail: kniha[zavináč]tomasvandas.cz. Obratem ob-
drží informace o ceně, možnosti slevy při zakoupení 
většího počtu kusů či možnost nakoupit si obě knihy 
(15 let boje + Od republikánů k Dělnické straně) na-
jednou. Vzhledem k předpokládanému velkému zá-
jmu o tuto publikaci je nutné tak učinit neprodleně!

Tiskové centrum DSSS

15 let boje – nová kniha o historii DS a DSSS

Najdete 
na netu
Dělnické listy
delnickelisty.cz
Program DSSS
dsss.cz/program
Dělnická mládež
delnickamladez.cz
Osobní stránky
tomasvandas.cz

Hájíme národní zájmy.
DSSS.CZ

Naše
země,

naše
pravidla!
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DSSS vyslala do komunálních voleb na 400 kandidátů
Ú

terý 31. července bylo posledním dnem, 
kdy se mohly podávat kandidátní listi-
ny do říjnových komunálních voleb. Děl-

nická strana sociální spravedlnosti (DSSS) po-
dala kandidátky ve dvaceti městech a obcích, 
a do volebního klání vyslala zatím na 400 kan-
didátů, protože do 6. srpna se mohou kandi-
dátky ještě doplňovat.

Po celé republice místní funkcionáři sesta-
vovali kandidátní listiny z těch lidí, kterým ne-
ní lhostejný osud a směřování jejich rodných 
měst a obcí. Rozhodně jsme nesestavovali kan-
didátky jen sami, ale nabídli jsme ruku ke spo-
lupráci všem, kdož se chtějí poctivě podílet 
na skutečné politické práci. V letošních komu-
nálních volbách budou dělnické kandidátky ná-
zvově různorodé, protože jsme na mnoha mís-
tech využili koaličního potenciálu.

V hlavním městě republiky v Praze kandi-
dujeme pod hlavičkou DSSS, jak do Zastupi-
telstva hlavního města Prahy, kde jsme obsa-
dili všech 65 míst, a také se podařila sestavit 
plná kandidátka v obvodu Praha 3 v počtu 35 
kandidátů.

Praha není jediné krajské město, kde se po-
dařilo sestavit kandidátky, protože kupříkladu 
v Ostravě vysílají místní činovníci DSSS do vo-

lebního klání přes 100 kandidátů, přičemž plné 
kandidátní listiny hlásí Magistrát města Ostra-
vy a městský obvod Slezská Ostrava.

V Ústí nad Labem má DSSS své nejžhavější 
želízko v ohni v osobě předsedy DSSS Mgr. To-
máše Vandase, který je lídrem kandidátky Čis-
té Ústí, přičemž toto sdružení předsedu strany 
oslovilo a nabídlo mu kandidaturu na primáto-
ra města Ústí nad Labem. Předseda strany bu-
de v Ústí nad Labem navazovat na svoji úspěš-
nou senátorskou kampaň a na více než slušný 
výsledek ve volbách krajských.

V západočeské metropoli Plzni se podařila 
společná kandidátka vlasteneckých subjektů 
s názvem Česká Plzeň – Naše šance, ve které je 
DSSS, Blok proti islamizaci a zástupci Národ-
ní demokracie. Kandidátka do Zastupitelstva 
města Plzně je plně obsazená a ještě se poda-
řilo podat kandidátní listiny ve čtyřech plzeň-
ských městských obvodech. V Plzni obsadilo 
kandidátky přes 40 členů a aktivistů DSSS. Líd-
rem kandidátky a kandidátem na primátora je 
výkonný místopředseda DSSS Jiří Štěpánek.

V kraji pardubickém ve městě Vysoké Mýto 
byl sestaven volební tým pod hlavičkou DSSS 
v čele s krajským předsedou Markem Necha-
lou.

DSSS a její kandidáti jsou si vědomi jedné 
podstatné věci a tou je, že občany ve městech 
a obcích trápí kriminalita ohrožující je a jejich 
blízké, proto se v mnoha místech utvořily ko-
aliční kandidátky, většinou s Národní frontou, 
kde v názvu je slovo bezpečnost jako zdůraz-
nění priorit v politické kampani. Jsou to na-
mátkou Za bezpečné Svitavy, DSSS – Za bez-
pečný Duchcov.

Je jasné, že se sestavily kvalitní kandidát-
ky i v místech, kde DSSS obhajuje zastupitel-
ské mandáty a chce jejich počet ještě rozšířit. 
V jihočeském Větřní, kde proti cikánské krimi-
nalitě bojují dva dělničtí zastupitelé, je do bo-
je vyslána plná kandidátka v čele se zastupite-
lem a krajským předsedou Romanem Pospíši-
lem s nezlomnou vůlí rozšířit počet mandátů.

Severočeský Duchcov byl za uplynulé vo-
lební období zákonně vyčištěn od kriminality 
a obtěžování nepřizpůsobivých, a to také zá-
sluhou třech zastupitelů za DSSS v čele s rad-
ním pro bezpečnost a lídrem kandidátky Jindři-
chem Svobodou, a ti si také dělají oprávněnou 
čáku na zvýšení počtu zastupitelů.

V pohraničním městě Nejdku v Karlovar-
ském kraji, kde v minulých volbách DSSS zís-
kala 4,68 procent hlasů, tak tam místní činovníci 

DSSS reagují na nespokojenost místních s roz-
šiřováním průmyslových zón, které nepřinášejí 
nic než zvýšenou kriminalitu, kandidátkou s ná-
zvem Město občanům, ne fabrikám.

V Chebu vede kandidátku Za čistý Cheb 
bývalý městský zastupitel a člen DSSS Jan 
Blaško.

Velice zdatně se činil i Středočeský kraj, kte-
rý postavil 5 kandidátních soupisek. Ve měs-
tě Týnec nad Sázavou kandiduje na prvním 
místě místopředsedkyně strany Alena Poláč-
ková v koalici s názvem Občané pro Týnecko. 
V městě na soutoku Vltavy a Labe stojí v če-
le koaliční kandidátky Mělničtí patrioti Mar-
tin Aubrecht. Ve městě Brandýs nad Albem 
jsou to Patrioti městu, kdož chce získat hla-
sy místních. Hornické město Příbram bude re-
prezentovat kandidátka DSSS. I v obci Hředle 
na Rakovnicku budeme mít svojí kandidátku 
do obecního zastupitelstva.

Náš tým kandidátů DSSS ještě doplňují kan-
didáti v malých vesničkách, kde drží prapor 
DSSS hodně vysoko a neohroženě. Prostřední 
Poříčí na Blanensku či Osík ve svitavském okre-
se. Ve vysočinské obci Vír je náš člen na voli-
telném místě v obecní kandidátce.

Z vypsaných faktů je jasně vidět, že DSSS 
bude v říjnových komunálních volbách hod-
ně vidět, že naši kandidáti na kandidátkách 
DSSS či kandidátkách koaličních nezapad-
nou. Kandidáti DSSS v každém místě nabíze-
jí svým spoluobčanům program bezpečnos-
ti, pořádku a zákonnosti. Dokázali jsme v Du-
chcově a Větřní, že umíme převzít odpověd-
nost za chod města a obce. Chceme samo-
zřejmě navázat na úspěch a rozšířit počet na-
šich zastupitelů.

DSSS plně dokázala, že je akceschopnou 
stranou, která vysílá do říjnových komunálních 
voleb kvalitní kandidáty, kteří se nebojí říkat 
své názory nahlas a jasně poukazují na mno-
hé nešvary a čachry radnic v místě jejich byd-
liště. red

V Dubí se protestovalo proti zvýhodňování nepřizpůsobivých. Přijel i Kotleba
V sobotu 18. srpna se v severočeském 

městě Dubí sešlo na 200 účastníků pro-
testního shromáždění Dělnické strany 

sociální spravedlnosti (DSSS), které bylo 
svoláno jako reakce na brutální útok skupiny 
cikánů na mladíka, ke kterému došlo na míst-
ním koupališti. Již několik dnů před shromáž-
děním mnoho místních obyvatel reagova-
lo s povděkem, že DSSS je jedinou stranou 
v republice, která na útok reagovala a vyjád-
řila podporu napadenému chlapci, který čelil 

sedmi brutálním cikánským mlátičkám. Ne-
jenom členové a příznivci DSSS, ale mno-
ho místních obyvatel z Dubí či z Teplic se již 
před polednem shromažďovalo u městského 
úřadu, kde se měl protest uskutečnit.

Jako první vystoupil se svým projevem 
předseda DSSS Tomáš Vandas, který poho-
vořil o bezpečnostní situaci v zemi, kde sluš-
ní občané jsou ohrožováni nepřizpůsobivými 
asociály, kteří se cítí beztrestně, a to mnohdy 
díky politickým neziskovkám, které nad nimi 

drží ochranou ruku. „Byla 
to DSSS, která před dese-
ti lety vystoupila na obra-
nu obyvatel litvínovského 
sídliště Janov před cikány, 
anebo protestní shromáž-
dění v Duchcově, když ci-
káni zmlátili manželský pár 
na procházce. Dnes jsme 
zde v Dubí, abychom se 
postavili na stranu sluš-
ných lidí před nepřizpůso-
bivými“, uvedl předseda 
Vandas ve svém projevu. 

„Požadujeme, aby zákony platily pro každého 
stejně bez rozdílu. Chceme rovnost před zá-
konem a odmítáme zvýhodňování menšin 
a nepřizpůsobivých“, pokračoval ve svém 
proslovu a dále hovořil i o celkové vnitropo-
litické situaci, která se současným bezpeč-
nostním stavem úzce souvisí. Vyjádřil rovněž 
obavu před imigrační vlnou, která díky bru-
selské centrále EU ohrožuje i naší republiku.

Protestní shromáždění dostalo punc me-
zinárodnosti, neboť hostem zde byl předse-
da Ludové strany naše Slovensko (ĽS Naše 
Slovensko) Marian Kotleba, který přijel ze Slo-
venska s delegací přímo z podobného shro-
máždění ve východoslovenské Snině, kde ta-
ké obyvatelka obce čelila cikánskému útoku. 
Marian Kotleba prohlásil, že případ v Dubí 
vzbudil na Slovensku velkou a rozhořčenou 
pozornost. V projevu také vyzdvihl zmíněného 
mladíka, jenž se zastal mladé maminky mlá-
cené cikánskými výtržníky. Dále projevil pře-
kvapení, že na české politické scéně se kromě 
DSSS nenašel nikdo, kdo by útok odsoudil.
Řečníkem na demonstraci byl i radní 

za DSSS ve městě Duchcov Jindřich Svobo-

da, který přítomné seznámil se současnou 
situací v Duchcově, který se po bezpečnost-
ní stránce změnil za čtyři roky k nepoznání. 
Řvoucí cikáni z ulic zmizeli, zločinnost klesla 
na historické minimum a obyvatelé Duchco-
va se mohou bezpečně a klidně procházet 
po ulicích, aniž by jim hrozilo nebezpečí. 
Městská policie v Duchcově začala díky spo-
lečné práci zastupitelů dělat svou práci ku 
prospěchu místních obyvatel.

Po skončení mítinku se přítomní vydali 
na procházku k místnímu koupališti, ale to 
bylo z “technických důvodů“ zavřené. Průvod 
jasně deklaroval vůli občanů žít v bezpečném 
městě, kde zákony platí pro každého stejně.

Ještě než se všichni rozjeli do svých do-
movů, tak byli Tomáš Vandas a Marian Kot-
leba v obležení účastníků, společně podepi-
sovali knihu „15 let boje“ o historii dělnické 
strany, odpovídali na dotazy a slyšeli vřelá 
slova podpory k jejich politické práci.

DSSS v Dubí dokázala, že se nebojí vyjád-
řit svůj názor a postavit se násilí nepřizpůso-
bivých! DSSS je vždy na vaší straně!

red

Delegace DSSS na akci europoslance Udo Voigta
Předseda Dělnické strany sociální spra-

vedlnosti (DSSS) Tomáš Vandas a mís-
topředseda Jiří Froněk se v sobotu 

7.7.2018 v německém Guthmannshausenu 
zúčastnili akce pod názvem Sommerfest 
2018, kterou pořádal europoslanec za NPD 
Udo Voigt. Akce se zúčastnili i další zahra-
niční hosté a přátelé, které Udo Voigt na ak-
ci osobně pozval.

Tomáš Vandas přednesl na akci projev, 
který byl přijat velkým potleskem a v němž 

mj. řekl: „NPD a DSSS jsou strany, které 
ve svých zemích prosazují národní po-
litiku, bojují proti kolaborantským vlá-
dám, bruselské totalitě a imigrantskému 
nebezpečí, které nás ohrožuje. Není to 
lehká cesta. Avšak děláme vše s vědo-
mím, že nám záleží na naší suverenitě 
a také budoucnosti.“

Akce potvrdila dlouholeté přátelské 
vztahy mezi německými a českými nacio-
nalisty. DSSS a vlajka ČR byly vidět! red

Čestným prezidentem APF zvolen J.M. Le Pen
V sobotu 19. května se v Milá-

ně uskutečnil kongres Alian-
ce pro mír a svobodu (APF), 

která sdružuje národně orientované 
strany z mnoha zemí Evropy. Děl-
nická strana sociální spravedlnos-
ti (DSSS) byla za člena APF přijata 
v červnu 2015.

Milánské zasedání se odehrávalo 
v centrále italské strany Forza Nuova. V prv-
ní části kongresu byla provedena volba ve-
dení a delegáti zvolili prezidentem APF Ro-
berta Fioreho a viceprezidentem Nicka Griffi-
na. Za člena výkonné rady byl opět potvrzen 

předseda DSSS Tomáš Vandas. 
Čestným prezidentem APF byl 
zvolen Jean-Marie Le Pen, který 
se stal členem strany a pozdra-
vil delegáty prostřednictvím vi-
deovzkazu.

V odpolední části vystoupili 
s projevy mj. Roberto Fiore, Nick 
Griffin nebo Milan Mazurek z Lu-

dové strany Naše Slovensko Mariana Kotle-
by. Tomáš Vandas ve svém vystoupení řekl:

„DSSS prosazuje, aby Česká republika 
z Evropské unie vystoupila. Jsme přesvěd-
čeni, že by mělo být vypsáno referendum, 

aby občané řekli nahlas, zda si to i nadále 
přejí. Bohužel se obávám, že současná čes-
ká vládní garnitura nechce referendum k té-
to otázce vypsat. Sice o referendu hovoří, ale 
jedním dechem dodává, že to nelze vztahovat 
na důležité otázky, například zahraniční atd. 
Takže se jedná o frašku.

Přál bych si, aby v České republice v příš-
tím roce posílil národní proud, abychom se 
pokusili sestavit pro evropské volby silnou 
národní kandidátku. Za DSSS mohu slíbit, že 
pro to uděláme maximum.

Jsem velmi rád, že APF je jedním z inici-
átorů boje za Evropu národů a že svojí čin-

ností pomáhá i českým nacionalistům. Poznal 
jsem zde velmi mnoho obětavých nacionalis-
tů a velmi mě například potěšilo, že se naším 
členem stal i Jena-Marie Le Pen, žijící legen-
da evropských nacionalistů. I to je obrovská 
motivace do další práce. Být v APF znamená 
být součástí naděje na změnu. A jsem pře-
svědčen, že budoucnost nás ocení.“

Večerní část setkání vyplnilo mnoho nefor-
málních rozhovorů a diskuzí, z nichž bylo patr-
né přátelství a spolupráce nacionalistů, kteří, 
ač z různých států, bojují společně za záchra-
nu Evropy. A také, že DSSS je pevnou sou-
částí evropského národního bloku. red
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Nedávné schvalová-
ní nové vlády v par-
lamentu ukázalo na-
prostou vyprázd-

něnost a neideovost české 
politiky. To, co jsme vidě-
li při projevech jednotlivých 
poslanců všech parlament-
ních stran, bylo obyčejné po-
litikaření, které se nadřadilo 
nad skutečnou tvořivou poli-
tiku. Občan mohl jasně vidět, jak se zachází s jeho 
hlasy a také poznal, že jeho hlas propadl. Propadl 
do propasti nízkého stranictví, žvanění a utváření 
koalic založených na kšeftu a prebendách. Dnešní 
doba je jakýmsi vyvrcholením posledních 
bezmála třiceti let, které uběhly od listo-
padových změn roku 1989. Krize klasic-
kých politických stran dosáhla vrcholu, 
když volby vyhrálo hnutí stojící na jed-
nom miliardáři a ostatní se ho pokoušejí 
zničit tím, že s ním chtějí do koalice.

Je velice nebezpečné mít takovou vládu 
v dnešních časech, kdy kontinent je ohrožován vl-
nami těch, kteří chtějí rozvrátit evropský řad v těch 
nejzákladnějších pilířích. V těchto časech potřebu-
jeme vládu silnou. Nejenom silnou v parlamentní 
podpoře poslaneckých hlasů, ale podporovanou 
občany. Občané musí vědět, že je zde někdo, kdo 
na evropském fóru, v nepřátelském Bruselu, Ber-
líně či Paříži ochrání naší suverenitu a svrchova-
nost. A to dnešní vláda neudělá. Tato vláda není 
pronárodní, ale ani prorepubliková. Je to vláda do-

tační. V jejím čele stojí jeden z největších pobíra-
čů evropských dotací, které přitékají k nám. Takže 
Babiš si velice rozmyslí rozhněvat bruselskou cen-
trálu, neboť by to mohlo znamenat utnutí penězo-
vodu. A proto přece do politiky šel. Makať. Ale ne 
pro obyvatele této země, ale pro sebe.

Musíme si uvědomit, že vše toto mohlo být pr-
votním cílem započatým před mnoha lety v dáv-
ných dobách Občanského fóra. Vybudovat tako-
vou atmosféru stranického systému, že se lidem 
tím pádem politika zprotiví, že nebudou vstupo-
vat do politických stran, ale budou ztrácet zájem 
i volit. Tedy ztrácet zájem o základní právo občana 
v republikánském systému parlamentní demokra-
cie. Věru hezký dárek a zjištění ke stoletému vý-

ročí založení Československa a vzniku novodobé 
parlamentní demokracie v naší kotlině.

Právě postupné znechucení praktické politiky 
řadovými občany způsobilo, že není rok, aby ne-
vypukla nějaká ta aféra mající finanční podtext. 
Občan už to ani nesleduje, protože již předem ví, 
jak to všechno dopadne. Vyšetřování skončeno, 
zapomeňte! Toť prakticky totožný výsledek vyšet-
řovaní jednotlivých afér v republice, kde jsou na-
močeni politici všech úrovní.

V polistopadové éře prakticky všichni poli-
ci stojící před soudem se zodpovídali za finanč-

ní delikty, dopravní nehody atd. Nikdo z nich ne-
stál před soudem za politické názory, za politickou 
práci a za příslušnost k určité straně. Ano, je ta-
dy jedna výjimka. A tou jsou funkcionáři Dělnic-
ké strany sociální spravedlnosti (DSSS), kteří se 
svým předsedou stáli před soudem za své poli-
tické projevy na veřejném shromáždění. Soud je 
potrestal za názory a projevy, které dnes z parla-
mentní tribuny plamenně pronášení politici ze cti-
hodných parlamentních stran, kteří se tehdy štíti-
vě odtahovali od názorů DSSS.

Pokračuje trend propojování obchodu a po-
litiky. Zprvu skrývaný a dnes jasně deklarovaný 
z premiérského křesla. Dnes máme předsedu vlá-
dy, který pohrdá parlamentním systémem. Par-

lament nazývá žvanírnou a představuje si ho ja-
ko jakousi hlasovací mašinu, poslušně schvalují-
cí jeho návrhy. Chce stát řídit jako firmu a podři-
zuje tomu vše. Ministry si vybírá ne podle jejich 
odborné erudice, ale podle toho, jak se mu hodí 
do jeho byznysu. Ministři mají prospívat Agrofer-
tu a ne republice.

Správně mnozí namítnete, že Babišovo hnutí 
ANO bylo do parlamentu zvoleno legálně a po vů-
li občanů. Samozřejmě, že nezpochybňuji výsled-
ky voleb jako salónní liberální demokraté, kteří vy-
cházejí z kaváren vždy, když se jim volby nelíbí. 

Občané byli podrobeni obrovské mediální kam-
pani a také v tomto hnutí spatřovali jakousi na-
ději změny. Mnozí z těch, co volili ANO, ho volili 
proto, že se chtěli vymezit vůči etablovaným par-
lamentním stranám, které je po více než dvaceti 
letech zklamaly. Babiš je výtvorem polistopado-
vého vývoje, kdy peníze byly nadřazeny nad ide-
ologii a názor. Pravdu neměl ten, kdo přinesl více 
argumentů, ale ten kdo měl naditější tobolku. Ba-
biš je jakýmsi obrazem v zrcadle, na který se díva-
jí ostatní politické strany v parlamentu. Ony poli-
tické strany se dívají vlastně na sebe, na své sko-
ro třicetileté dílo.

Jak z této situace ven? Předně neúnavně bur-
covat nespokojené a zklamané voliče (ale i nevo-

liče), aby se nevzdávali a šli volit. Nevzdá-
vali se svého práva a zároveň síly, pro-
tože jejich hlas má stejnou váhu a plat-
nost, jako hlas Babiše a jeho pohůnků. 
Čím více takových hlasů bude, tím bude 
Babiš slabší a bezmocnější. Nejenom ale 

on, také ostatní zkorumpované a politikářské stra-
ny v parlamentu. Rovnost hlasů si zatím nekoupil. 
Je nutné volit skutečnou opozici, která se nebo-
jí převzít odpovědnost a zahájit práci na obnově 
republiky. Republika prosperuje ekonomicky, ale 
mravně strádá a není záruky, že v dnešní turbulent-
ní době si udržíme svoji státnost a národní základ.

DSSS již patnáct let bojuje za nápravu a zlepše-
ní situace v republice. Minulost nám dává za prav-
du, že budoucnost je naše. Nacionalistů a všech 
pořádku a zákona dbalých občanů.

JIŘÍ ŠTĚPÁNEK, výkonný místopředseda DSSS
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Migrace legální či nelegální? Smrtící invaze
Ve schváleném vládním prohlášení se 

objevily na první pohled zajímavé pa-
sáže. Například ta o boji s nelegální mi-
grací a odmítání migračních kvót.

Problémem však je, že se v tichosti ze strany 
Evropské unie, a za plného souhlasu české vlá-
dy (zatím v demisi), připravují kroky, které mají 
nelegální migraci změnit na legální.

Ve středu 2. května se v marockém městě 
Marakéši uskutečnila 5. ministerská konferen-
ce euro-afrického dialogu o migraci a rozvoji, 
který je označován jako Rabatský proces. ČR 
na jednání zastupoval ministr vnitraLubomír 
Metnar (ANO). Na této konferenci došlo k po-
depsání dokumentu, kde se například uvádí, 
že smluvní strany by se měly zavázat k tomu, 

že odbourají překážky bránící v migraci nejen 
uprchlíkům postiženým válkou nebo politicky 
pronásledovaným, ale i ekonomickým migran-
tům. Tedy těm, co se pouze přesouvají „za lep-
ším“ do vyspělých zemí. Státy by se vlastně 
dobrovolně vzdaly ochrany svých hranic.

Pokud se tedy hovoří pouze o nelegál-
ní migraci, je to faleš, protože za chvíli už 

žádná nelegální migrace vlastně být nemusí. 
Bude jen ta oficiální, povolená, legální. A to 
je podvod nejen na voliče, ale hlavně zrada 
na vlastní zemi a proti vlastním občanům. Ne-
chci být špatným prorokem, ale obávám se 
tohoto vývoje.

 Mgr. TOMÁŠ VANDAS, 
předseda DSSS

DSSS je jako dobrý sportovní tým
Když jsem v ro-

ce 2010 vstupoval 
do Dělnické stra-
ny sociální sprave-

dlnosti (DSSS), vstupoval 
jsem do ní s vědomím, že 
po mé sportovní kariéře za-
číná nová etapa. Nikdy před-
tím jsem nebyl členem žád-
né politické strany, tak jsem 
pochopitelně váhal, zvažo-
val a rozhodoval se. Samozřejmě, že jsem sledo-
val tuto stranu při její činnosti. V mém rodném Os-
travsku pořádali mítinky, setkaní s občany, a hlavně 
znal jsem předsedu strany Tomáše Vandase, který 
se mnou dělal v roce 2006 rozhovor do Dělnických 

listů, a právě tehdy jsme se poprvé potkali
Právě přes něj jsem začal poznávat stranickou 

politiku. Začal jsem jí poznávat nejen ze stránky 
politické, ale i ze stránky lidské. A to bylo při mém 
rozhodování nejdůležitější. Nevstupoval jsem 
do Dělnické strany sociální spravedlnosti s výhle-
dem na posty, mandáty a výnosná místa. Já osob-
ně poznal, že když „dělnická strana“ říká: pomů-
žeme lidem, na které stát zapomíná a přehlíží je, 
a chceme vymahatelnost práva pro každého, tak 
je to pravda a že to nejsou jen slova. Když jsem 
prožíval složité osobní období, tak to byl jedině 
Tomáš Vandas, který mi pomohl. Ne poplácáním 
po rameni, ale konkrétní pomocí.

Jsem bývalý vrcholový sportovec, pro které-
ho sport byl, je a bude středobodem života. Vím, 

že většinou ve sportu soutěží sice každý za se-
be, ale bez lidí okolo sebe, bez týmu, bez kolegů 
a bez přátelské, kamarádské atmosféry se nikam 
nedostanete. Několikrát jsem kandidoval za DSSS 
a vždy jsem k tomu přistoupil odpovědně, přesně 
tak, jak jsem se připravoval na vrcholové soutěže 
v mé sportovní kariéře. Nikdy jsem nepoznal v ži-
votě tolik lidí, kteří mi upřímně fandili, drželi palce 
a podporovali mě v mém snažení. Ano, své kan-
didatury jsem neproměnil v mandáty, ale dosáhl 
jsem výsledků, na které jsem hrdý. Přesně, jako 
byla moje senátní kandidatura na Mostecku v ro-
ce 2016, kde jsem dosáhl výsledku, který zname-
nal důstojné reprezentování strany.

Dělnická strana sociální spravedlnosti byla vždy 
terčem útoků vládnoucího režimu, který se nikdy 

nesmířil s politickou silou, která hlásala pravdu 
a názory, které lidi chtějí slyšet a souhlasí s nimi. 
V tomto boji si režim počíná nečistě, využívá ne-
zákonných a podpásových útoků. Já vždy budu 
stát na straně těch, jimž se děje křivda, bezpráví 
a útlak. Ale nebojím se, protože v tomto boji nej-
sem sám, stojí tam spolu se mnou všichni přátelé 
ze strany a předseda Vandas. V jeho osobě jsem 
našel osobního přítele, který mi vždy pomohl.

Dělnická strana sociální spravedlnosti mě za ta 
léta dala přátele a politické parťáky. Jsem jim ne-
smírně za to vděčný a pevně věřím, že i v dalších 
letech budou „dělníci“ pokračovat spolu se mnou 
ve své politické práci pro tuto republiku a já budu 
moci být u toho.

OTA ZAREMBA, olympijský vítěz z Moskvy 1980

Tímto článkem se k vám dostávají informa-
ce, které se z běžných mainstreamových 
médií nedozvíte. Kanál ČT, štědře doto-
vaný koncesionáři, naše peníze tunelu-

je a rozhazuje na nesmyslné projekty. Ve svém 
zpravodajství vypouští neobjektivní a zcela zkres-
lené informace a dokonce se snaží manipulovat už 
i malé děti a infikovat je zvrácenou multi–kulti ide-
ologií. Ostatní presstituti, jako je třeba Nova, ne-
jsou v žádném případě výjimkou včetně tiskovin 
Respekt a Hospodářské noviny které vlastní oligar-
cha Bakala nebo MF Dnes a Lidové noviny, které si 
pro svou propagandu pořídil 
pro změnu pan Babiš.

Tyto a další tiskoviny 
včetně tzv. masmédií, lžihu-
manistických politiků a vlas-
tizrádných neziskovek vás 
budou od rána do večera masírovat, jak bychom 
bez EU nemohli existovat, že by odešli zahraniční 
investoři, naše ekonomika by skončila na úrovni 
Etiopie a podobnými nesmysly – ale opak je prav-
dou. Tyto skupiny pokrytců by vystoupením z EU 
přišly o štědré penězovody a dotační injekce, a tak 
se budou i nadále zaprodávat cizím mocnostem 
a škodit České republice. Musíme zde ještě připo-
menout, že státy jako je Švýcarsko a Norsko nikdy 
v EU nebyly. Velká Británie dokonce nedávno díky 
referendu vystoupila a další země ji budou násle-
dovat, protože je to jediná možnost, jak zabránit 
nasunování krimigrantů.

Po vstupu ČR do EU naši vrcholní politici po-
stupně odsouhlasili nebo ratifikovali několik úmluv 
a dohod, které se v budoucnu projeví jako napros-
to destruktivní v souvislosti se suverenitou státu, 
národními tradicemi a migrační politikou. Bohužel 

se další neomarxistické smlouvy a dohody chys-
tají. Pojďme si zde některé pojmy trochu osvětlit.

LISABONSKÁ SMLOUVA: Znamená nadřazení 
zákonů nikým nevolené Evropské komise nad zá-
kony ČR!  Dále pak stanovila naprosto nevýhodné 
podmínky pro nově přistoupivší státy skupiny V4.

DUBLIN IV: Změna azylové legislativy. Brusel-
ští byrokraté budou bez ohledu na nesouhlas naší 
vlády přerozdělovat krimigranty podle jimi vymyš-
lených kvót.  Státy, které se tomuto přerozdělování 
budou bránit, budou sankcionovány vysokými po-
kutami. Dále se v této smlouvě hovoří o sjednoce-

ní sociálních dávek pouze pro migranty. Všechny 
státy jim budou ze svého rozpočtu vyplácet stejné 
peníze. Základní cifra je stanovena na neuvěřitel-
ných 800 € (v přepočtu ca 20 000 Kč)!

ISTANBULSKÁ ÚMLUVA: Na základě této 
úmluvy bude stanoveno GREVIO – nikým nevo-
lená komise EU, která bude finančně podporovat 
vznik soukromých neziskovek, které budou ode-
bírat rodinám jejich děti na základě nesmyslných 
přestupků. Je to doslova a do písmene kradení 
dětí po vzoru Norské BARNEVERN.

MARAKÉŠSKÉ PROHLÁŠENÍ (deklarace): Na-
vazuje na Dublin IV a má za cíl usnadnit hlavně Af-
ričanům dostat se legálně do Evropy. Po uvedení 
tohoto prohlášení do praxe bude eliminován ter-
mín NEZÁKONNÁ MIGRACE a soudy v České re-
publice již s tímto termínem nebudou moci ope-
rovat.

GLOBÁLNÍ KOMPAKT PRO MIGRACI: Je určen 
k organizování trvalé řádné a pravidelné migrace. 
Přijímající státy musí krimigrantům poskytnout by-
dlení, zdravotní péči, reprodukční a psychologic-
kou péči včetně léčby AIDS.

KALERGIHO PLÁN: Plán na Evropské míšení 
ras. Teze Kalergiho plánu vytvořily a dodnes tvoří 
základ oficiální politiky vlád, které prosazují geno-
cidu evropských národů pomocí masové imigra-
ce.  Hrabě  Cudenhove Kalergi (1894-1972) – strůj-
ce tohoto ďábelského plánu – je modlou všech vy-
soce postavených euro-byrokratů. O tom svědčí 

i jeho busta umístněná v jedné z nejdůležitějších 
budov Evropské unie.

NO-GO zóny: Výsledek pro-imigrantské a pro-
-islámské  politiky EU. V řadě západních zemí ja-
ko je Německo, Belgie, Francie a Švédsko jsou 
již dnes tyto zóny, kde vládne islámské právo ša-
ría, a kam se policisté odvažují už jedině ve vět-
ším počtu. NO-GO zóna se stane z každého místa, 
kde počet arabsky hovořících obyvatel přesáhne 
víc jak polovinu! Cikánská ghetta na severu Čech 
jsou proti tomu jen slabý odvar. Pro islamisty není 
problém po vstupu do obecní politiky ovládnout 
i obce a celá města a to i tam, kde jsou islamisté 
zatím jen  v menšině. Stačí jim k tomu už jen zhru-
ba 30%  islámské populace.

Bývalá Sobotkova vláda to byla, kdo schválil 
v řadě další vlastizrádný zákon a to že mohou vo-
lit a dokonce být voleni do zastupitelstev cizí stát-

ní příslušníci kteří u nás mají trvalý nebo jen pře-
chodný pobyt. Pokud nedojde ke změně zákona 
tak hrozí vznik těchto NO-GO zón i v České re-
publice! 

Hrozbou pro Českou republiku ale není jen 
EU importující krimigranty. Je to i válečný hege-
mon USA, který rozvrací stabilní režimy po ce-
lém světě a nastoluje tam tzv. demokracii. Ten-
to humano-terorizmus má v řadě případů za ná-
sledek právě imigrantské vlny tsunami, které za-
plavují Evropu.

USA za pomoci vůdčích států EU rozvrátily 
i Ukrajinu, aby vyprovokova-
ly konflikt s Ruskou federa-
cí. Toto napětí se snaží stále 
stupňovat a přiživovat. Ukra-
jina nebere ohled na národ-
nostní rozložení obyvatelstva 

na východě země a dál bombarduje nevinné lidi 
včetně malých dětí.

Jiskra naděje svitla volbou Donalda Trumpa 
za prezidenta USA. I tato naděje se ale později 
ukázala jako planá, když se Trump zbavil lidí, kteří 
mu pomáhali dostat se do Bílého domu a bezhlavě 
začal útočit na Sýrii, veden americkými válečnými 
neocony. Stavy amerických jednotek ve světě se 
nesnižují, ba naopak. Obchod se zbraněmi, které 
USA vyrábí a v různých konfliktech po celém svě-
tě spotřebovávají, představuje velký byznys, který 
mimo jiné drží zadluženou parazitickou ekonomi-
ku Spojených států nad vodou.

Nebuďte pasivní a pomozte nám zabránit zlu, 
které na nás EU a US-neocons chystají. Přidejte 
se a volte DSSS. Jedině společně se ubráníme!

MAREK NECHALA, 
předseda KO DSSS Pardubického kraje

Vraťme parlament občanům

Lídři EU vedou Evropu do záhuby!
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Cenzura a zatajování v ČT. 
Zaremba vymazán z historie

Politika do sportu nepatří. Aspoň by 
tomu tak mělo být. Z minulosti ví-
me, že politické síly často uplatňo-

valy svůj vliv i do oblasti sportu, k jeho 

škodě. I v dnešní době, tzv. demokracie, 
však tento trend přetrvává.

Názorným příkladem je sportovní cy-
klus České televize Sportovní momenty 

1918 – 2018. V tomto pořadu se po de-
setiletých etapách připomínají největší 
úspěchy československých a českých 
sportovců, olympijská vítězství, tituly mi-
strů světa či Evropy.

V díle věnovaném letům 1978 – 1988 
cenzor zasáhl naprosto nekompromisně. 
I když se mluví o olympijském vítězství 
fotbalistů v Moskvě v roce 1980, ani slo-
vo nepadlo o vítězství vzpěrače Oty Za-
remby na téže olympiádě. Přestože byl 
Zaremba dokonce vyhlášen nejlepším 
sportovcem Československa za rok 1980, 
tvůrci zmíněného pořadu ho naprosto ig-
norovali a vymazali. Proč? Ta odpověď je 
velice jednoduchá. Ota Zaremba je nepo-
hodlný, protože je členem Dělnické stra-
ny sociální spravedlnosti (DSSS) a svoje 
názory říká naprosto otevřeně. Proto tato 
klatba ze strany České televize.

Za sebe říkám, že je to naprosto skan-
dální a ukazuje to úroveň současné ČT, 
která se zmůže jen na lži, manipulace 
a zkreslování nejen současnosti, ale i his-
torie. Mgr. Tomáš Vandas

Předmluva Mariana Kotleby ke knize 15 let boje
Vážení čitatelia. Moje meno je Ma-

rian Kotleba a som predsedom Ľu-
dovej strany Naše Slovensko. Naša 

strana na Slovensku funguje už od roku 
2010 a od začiatku je založená na troch 
princípoch – národnom, kresťanskom 
a sociálnom. Za ten čas sme z nej vybu-
dovali pevnú politickú organizáciu s roz-
siahlymi regionálnymi štruktúrami. Aj 
napriek sústavnému prenasledovaniu 
a očierňovaniu zo strany protislovenskej 
vlády a médií sme dosiahli celý rad ús-
pechov. V roku 2014 som sa stal predse-
dom Banskobystrického samosprávneho 
kraja a v roku 2016 sa naša strana dosta-
la do slovenského parlamentu.

Vo svojom programe a činnosti sa sús-
treďujeme najmä na problémy najslab-
ších občanov, ktorých trápi chudoba, ka-
tastrofálna kriminalita najmä v oblastiach 
s vysokým zastúpením cigánskej menši-
ny, zle fungujúce zdravotníctvo a nespra-
vodlivý sociálny systém. Aj keď životná 
úroveň nášho národa a blaho Slovenska 
je pre nás najdôležitejšou prioritou, situ-
ácia v zahraničí a vývoj geopolitickej si-
tuácie v Európe je pre nás nemenej pod-
statnou záležitosťou.

Priateľstvá a kontakty v zahraničí sme 
mali vytvorené ešte pred oficiálnym vzni-
kom našej strany. Nikoho z vás asi ne-
prekvapí, ak poviem, že najlepšie a naj-
silnejšie vzťahy máme práve s Dělnickou 
stranou sociálnej spravodlivosti, naším 

českým partnerom. Nie je to dané len 
históriou našich dvoch národov, ale naj-
mä vďaka blízkemu a úprimnému pria-
teľstvu medzi mnou a predsedom DSSS 
Tomášom Vandasom.

Zo začiatku to boli najmä priateľské 
stretnutia, spoločné vystupovanie na de-
monštráciách a iných akciách. Zlomom 
našej spolupráce bola bezpochyby akcia, 
ktorá sa konala 17. no-
vembra 2008. V seve-
ročeskom meste Litví-
nov sa uskutočnila ak-
cia proti cigánskemu 
teroru, pozitívnej dis-
kriminácii a policajnej 
brutalite. Cieľom akcie 
bolo upozorniť na stú-
pajúci trend pozitívnej 
diskriminácie menšín 
v ČR, a taktiež na čoraz 
častejšie a brutálnejšie 
policajné zásahy proti 
odporcom českej vlá-
dy. Na akcii boli obrov-
ské policajné manévre, 
blokovanie ciest, či do-
konca prehľadávanie všetkých prichádza-
júcich áut na akciu. Všetci si pamätáme 
na to, čo sa vtedy na sídlisku Janov odo-
hralo. Ľudia dali policajtom a aj politikom 
jasne najavo, čo si o ich riešeniach mys-
lia. Ulica prehovorila a písalo sa o tom 
v médiách po celej Európe.

Dělnickú stranu neskôr postihol po-
dobný osud ako našu prvú stranu – Slo-
venskú pospolitosť – národnú stranu, 
ktorú Najvyšší súd na Slovensku v roku 
2006 rozpustil. Rovnaký scenár sa zopa-
koval v Čechách 17. februára 2010 roz-
hodnutím Najvyššieho správneho súdu. 
Skutočná národná opozícia je v našich 

krajinách skutočne tvrdo likvidovaná. 
Som však rád, že sa Tomáš Vandas toh-
to kroku nezľakol a rozhodol sa pokračo-
vať v politickom boji aj naďalej. Aj tento 
fakt, že naše strany si prešli podobným 
vývojom, spôsobil, že naše strany spolu 
začali ešte intenzívnejšie spolupracovať.

Rok 2010 sa tak niesol v duchu nových 
začiatkov. U nás na Slovensku sme po-

kračovali v politickom 
boji v novej strane Ľu-
dová strana Naše Slo-
vensko a v Čechách 
po rozpustení DS po-
kračoval boj v Dělnic-
kej strane sociálnej 
spravodlivosti.

Obe naše strany 
rýchlo pochopili, že 
náš boj sa neodohrá-
va len na území na-
šich štátov. Nachádza-
me sa v strede Európy 
obklopení rôznymi ná-
rodmi, s ktorými má-
me pozitívne aj nega-
tívne historické skúse-

nosti. Geopolitika si však hranice nevy-
berá. Ekonomický rast ako aj hospodár-
ske krízy, mier ako aj vojny, emigrácia ako 
aj imigrácia nás zasahujú všetkých rov-
nako. Môžeme vyhrať voľby v našich štá-
toch, zasadnúť na ministerské kreslá, ale 
pokiaľ budeme obklopení štátmi, ktoré 
realizujú úplne odlišnú politiku, dopredu 
sa nikdy nepohneme.

Naše strany preto začali svoje pôsobe-
nie rozširovať do širšieho zahraničia. Vy-
vrcholením budovania našich kontaktov 
bol 13. máj 2015, kedy prijali predstavi-
telia ĽS Naše Slovensko v Banskej Bys-
trici delegáciu z Aliancie za mier a slo-

bodu (Alliance for Peace and Freedom). 
Táto organizácia združuje európske poli-
tické strany vyznávajúce tradičné národ-
né a kresťanské hodnoty. Odmieta ďal-
šiu centralizáciu Európskej únie a obme-
dzovanie suverenity jej členských štátov. 
Jej programom je Európa nezávislých 
národov. Účelom spoločného stretnutia 
na Slovensku bolo prerokovanie vzájom-
nej spolupráce a spoločného postupu 
európskych národných síl v boji za Euró-
pu národov. Delegáciu Aliancie na tom-
to stretnutí zastupovali jej predseda Ro-
berto Fiore (Forza Nuova, Taliansko) a ge-
nerálny tajomník Jens Pühse (NPD, Ne-
mecko). Stretnutia sa zúčastnili aj pred-
stavitelia českej Dělnickej strany sociál-
nej spravodlivostii (DSSS) pod vedením 
Tomáša Vandasa a rumunskej organizá-
cie Noua Dreapta na čele s predsedom 
Tudorom  Ionescu.

Dnes sú obe naše strany už pevnou 
súčasťou Aliancie, združujúcej národné 
organizácie z celej Európy. Som si ale is-
tý, že najlepšie vzťahy budeme mať vž-
dy s našimi českými bratmi. Za tých už 
viac ako 10 rokov sme toho spolu zaži-
li naozaj veľmi veľa. Nie je to len o vzá-
jomnej podpore na akciách alebo celo-
štátnych snemoch, o materiálnej a per-
sonálnej podpore pred voľbami, ale je to 
najmä o porozumení a priateľstve. Preto 
sa chcem aj týmto spôsobom poďakovať 
Tomášovi Vandasovi, Jiřímu Štěpánkovi 
a všetkým členom z Dělnickej strany so-
ciálnej spravodlivosti za dlhoročnú plod-
nú spoluprácu. Verím, že spoločnými si-
lami oslobodíme naše národy z otroctva 
Bruselu a našim krajinám vrátime posta-
venie, aké im v Európe právom patrí.

Ing. Mgr. Marian Kotleba, 
predseda ĽS Naše Slovensko
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Moudrá slova
„Dobře provedený malý úkol je prvním 
krokem k většímu.“ Napoleon Hill

Kontakty
Praha – Michal Moravec, předseda
Tel: +420 702 458 003
E-mail: dssspraha@seznam.cz
Jihomoravský kraj
Erik Lamprecht
Tel.: 775 526 164
E-mail: lamprecht@dsss.cz
Středočeský kraj
Alena Poláčková, předsedkyně
Tel: +420 605 557 711
E-mail: dsss-stredocesi@email.cz
Jihočeský kraj
Roman Pospíšil, předseda
Tel: +420 724 109 511
E-mail: dsss.jiznicechy@seznam.cz
Pardubický kraj
Marek Nechala, předseda
Tel: +420 723 996 069
E-mail: dsss.pce.kraj@seznam.cz
Královéhradecký kraj
Vlastimil Ptáček, předseda
Tel: +420 603 474 660
E-mail: dsss-khk@email.cz
Ústecký kraj
Jindřich Svoboda
Tel: +420 722 733 823
E-mail: sever@dsss.cz
Karlovarský kraj
Jiří Froněk, předseda
Tel: +420 777 858 015
E-mail: dsss.kv@gmail.com
Plzeňský kraj
Jiří Štěpánek, předseda
Tel: +420 603 427 704
E-mail: stepanek-ds@seznam.cz
Moravskoslezský kraj
Jiří Poledno, předseda
Tel: +420 731 312 648
E-mail: mskraj@dsss.cz


